
Zápis č. 4/2024 z jednání KŽP ze dne 8.7.2024 v 18.00 hodin, OÚ Holubice. 

 

Přítomní: 

Jarmila Tupá, Tereza Bajerová, Martin Tupý, Lubica Pekarovič 

Omluvena: 

Petra Šujanová 

Nepřítomen: 

Igor Novák 

Hosté: 

Ilona Marinčová, Petr Marcoň 

Program: 

1. Příprava podzimní komunitní výsadby – stromy vodárna, keře čistička 

2. Diskuse k možnosti dotace Nadace Partnerství na výsadbu  

3. Zajištění štěpky 

4. Stav realizace prvků a výsadby Jabloňový sad 

5. Zjištění stavu realizace projektu Rybník 

 

K bodu č.1,  komise obeznámila přítomné s plánem další výsadby stromů a keřů. Je plánovaná 

5.10.2024 komunitní výsadba 30 stromů u vodárny na p.č.1495,1494 a na návrh pana Marconě 

keřů u čističky. Seznam dřevin k objednání byl předán paní místostarostce Marinčové,  komise 

bude nápomocna při realizaci výsadby. Po sklizni a předání zbylé užívané části pozemku u 

vodárny, navrhujeme osetí trávou. Je nutné před výsadbou zajistit  i zaměření pozemku a sítí. 

K bodu č.2, pan Marcoň nás seznámil s podmínkami navržené dotace. KŽP plánovala dotaci využít 

na pozemek „sušilky“.  Jelikož podmínky dotace jsou mnohem přísnější a termín na podání 

žádosti je do 31.7.2024 , komise nedoporučila tuto dotaci protentokrát využít.  

K bodu č.3, komise měla dotaz, kde a jestli je na obci štěpka, k doplnění u  výsadby třešní a 

ostatních výsadbách a k použití k budoucí výsadbě. Paní Marinčová zjistí stav. 

K bodu č.4, paní Marinčová seznámila přítomné se stavem realizace projektu výsadby Jabloňový 

sad. Komunikace s developerem je složitá. Komise nedoporučuje převzetí ploch zeleně do údržby, 

dokud nedojde k celé realizaci dle projektu. Dle informace jsou volné plochy udržovány sečením a 

nevysazené dřeviny jsou v dobré péči zaměstnanců OÚ. 

K bodu č.5, komise žádá vedení obce ke zjištění stavu věci. Pozemkový úřad podal žádost o 

prodloužení stavebního povolení, kde jako důvod nerealizace je uveden prozatím nedostatek 

financí. 

 

        Za KŽP Jarmila Tupá 

 



 

 

 

 

 

 


